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Finalistky Tváře DOBRÉHO DNE fotíte 
již devátým rokem a stále tvoříte jednu 
fotku hezčí než druhou. Dá se ještě něčím 
překvapit?

Samozřejmě. Ať je člověk malý, vysoký, 
široký nebo úzký, každý je svým způsobem 
krásný a fotogenický a zaslouží si být zobra-
zen tak, aby to stálo za to a líbilo se to nejen 
mně, ale i jemu a jeho blízkým. Spousta 
lidí má pocit, že fotím pouze s modelkami. 
Přitom většina z nich stála před foťákem 
poprvé a jsou důkazem toho, že každému 
může vzniknout pěkná památka na celý život. 
A proto bych chtěl pozvat ke mně do studia 

nejenom mladé dívky, které jsou nejčastěj-
šími zákazníky, ale také muže, děti a starší 
lidi, kteří se často neradi fotí, nebo si myslí, 
že se na to prostě nehodí. Každý se může o 
opaku přesvědčit na vlastní oči a překvapit 
sebe i okolí.

Co je podle Vás pro fotografii nejdů-
ležitější?

Dle mě je to cit. Ten nenahradí ani foťák, 
ani světlo. Kvalitu fotografie neurčuje mimo-
řádné vybavení studia, stejně tak jako ji nedělá 
značkové oblečení. Osvětlení a podobné věci 
musí být na úrovni, ale fotograf a focený musí 
být napojeni na stejnou vlnu. To je potom na 
výsledku znát.

Čím se liší Vaše fotografie od ostat-
ních?

Mám rád jednoduché věci. Někdo si hraje 
s pozadím, kde je plápolající krb, kytičky. 
Lidé se obléknou do společenských šatů, 

takže portrét je technický dokonalý. Ale 
prázdný. Já si s těmito věcmi nehraju, naopak 
se zaměřuji přímo na člověka a jsem rád, 
když se mi podaří zachytit to, co sám objekt 
na fotce hledá.

Co sám objekt hledá, můžete to vy-
světlit?

Stala se mi taková příhoda, když jsem 
fotil paní pro jednu firmu. Prozradila mi,
že poslední pěknou fotku jí udělal manžel 
v roce 1973 při snídani a nikomu jinému 
už se to nepodaří. Od té doby ji nosila v 

dokladech. Laťka byla na-
stavená opravdu vysoko, 
ale později mi řekla, že 
mně se to povedlo a nalezla 
to, co se jí líbí. Snažím se 
zachytit emoce a atmosfé-
ru, aby i po letech fotka 
vyvolala příjemné pocity a 
vzpomínky.

Můžete připomenout 
nějaké Vaše úspěchy?

Zúčastnil jsem se celé 
škály akcí a soutěží, ale 
nerad bych něco vypíchl. 
V archívu mám na sta tisíce 
snímků, ale pamatuju si kaž-

dé focení i za jaké atmosféry probíhalo. Není 
důležitá historie a velikost akce. Její pompéz-
nost pomíjí, ale fotky a emoce zůstávají.

Prozradíte alespoň, co v blízké době 
chystáte?

V současné době probíhá Tvář DOBRÉ-
HO DNE S KURÝREM a také se zapojuji 
do spolupráce s Caffe Barem, který má na 
programu soutěž pro dívky z Hradiště a okolí. 
Jejich fotky ozdobí interiér kavárny a vítězka 
dostane konzumaci zdarma, takže akce bude 
jistě zajímavá.

Nedávno jste přestěhoval studio…
Ano, z Mariánského náměstí jsme přesídlili 

do studia V Teničkách. Jsme ve vlastním, zaří-
zení máme dle potřeb, takže jsme maximálně 
spokojení. Nově jsme pojali také svatební 
fotografie. Kouzlo nevidím v tom, abychom
pětkrát týdně fotili u stejného stromu v 
Buchlovicích. Svatba je velmi významná 
životní událost, a proto si zaslouží životní 
pozornost. 

Co jiného kromě děvčat a 
svateb fotíte?

Všechno možné, co je spo-
jeno s lidmi. Portréty, oslavy, 
dokumenty, rodinné fotografie
a různé jiné události. Kdo 
by chtěl vědět více, informace 
i ukázky nalezne na webech 
www.michalpavlasek.cz a www.
modelstudio.cz. Zvu všechny 
– přijďte se podívat do 
nového studia na mou 
práci a nechte si vytvořit 
památku na celý život. 
Anebo alespoň věnujte 
někomu blízkému příjemný 
zážitek v podobě dárkového 
poukazu na fotografování u 
mne. 

Co byste nabídl 
zájemcům zrovna 
v této chvíli?

Vánoce se blíží, 

co takhle darovat krásné fotky? A jak jste 
se dočetli výše, můj archiv obsahuje velké 
množství fotografií. Máte-li zájem o nějakou,
která s Vámi nebo někým blízkým vznikla 
třeba před pěti lety, zaregistrujte se na www.
michalpavlasek.cz a dejte nám vědět. Rád 
Vám tyto snímky i po letech zhotovím.

Holky, které chcete začít s modelingem 
nebo již modelkou jste, přijďte na nafocení 
profesionálních a exkluzivních fotografií,které
Vám pomohou ve Vaší kariéře nebo jimi obo-

hatíte Váš book či 
album. Těším 

se na Vás!

Pavlásek: Každý je svým způsobem krásný
Známý fotograf zve všechny do nově přestěhovaného studia V Teničkách

Jedinečnost a krásu soutěži Tvář DOBRÉHO DNE S KURÝREM dodává 
fotograf Michal Pavlásek, před jehož objektivem pózovaly všechny finalistky
od prvního až po letošní devátý ročník. Osobitý umělec se opírá hlavně o 
jednoduchost, v níž jsou zachyceny emoce, nálada a povaha člověka, přičemž 
se snaží vystihnout i to, co sám objekt na fotkách hledá. Krom spolupráce 
s týdeníkem se v brzké době chystá na akci Caffe Baru a všechny zájemce 
zve do nově přestěhovaného studia V Teničkách.


